
 

 
 

Dato 4. mars 2024 

Norges Handikapforbund Nord-Norge 
Bodø Thons hotell: Til stede fra styret: Marte Imingen, Marit Sørdal, Inger K. Svenning.  
Til stede fra administrasjonen: Kirsti Fosshaug.   
Forfall: Barbro Holmstad og Gunnar Olsen.   

 
 

Sak 13/24: Godkjenning av innkalling: 

Vedtak: Innkallingen er godkjent 

 

Sak 14/24: Godkjenning av saksliste: 

Vedtak: Sakslisten er godkjent 

 

Sak 15/24: Salg av aksjer i Frem Bodø 

Vi har fått tilbud om å selge NHF Bodø sine aksjer i Frem Bodø. Det er aksjer fra tidligere dagsenter, 
eller dagtilbud i Bodø, som var organisert som et felles ansvar mellom kommunen og frivillige 
organisasjoner. Aksjeselskapet/aksjesamarbeidet er et “non-profit” konsept, og NHF Bodø hadde 
rundt 3 % av aksjene.  

Vedtak: Regionstyret velger å selge aksjene slik at eierskapet kan bli 100% kommunalt/offentlig. Vår 
begrunnelse er at vi anser dagtilbud, og tiltak rettet mot å få funksjonshemmede i jobb som et 
offentlig ansvar. Vi håper Bodø kommune velger å legge stort tykk på å få folk ut i jobb. 
Sluttseddelen signeres av regionkontorleder, og vi får inn 9 000 kr på disse aksjene.  

   

Sak 16/24: Søknad om utsettelse av årsmøte til NHF Narvik 

NHF Narvik har søkt om å få avvikle årsmøtet sitt innen utgangen av april. NHF Narvik sin 
begrunnelse ble lagt fram på møtet. 

Vedtak: Regionstyret innvilger søknaden om utsettelse av årsmøte i 2024. Regionstyret ber samtidig 
NHF Narvik om å være påpasselig med å avvikle årsmøte innen tidsfristen til neste år. Dersom 
styremedlemmer i NHF Narvik av ulike årsaker ikke kan være med i planlegging og gjennomføring av 
neste årsmøte, ber vi om at laget vurderer å sette inn vararepresentanter i planleggingen.     



  


